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یزد رتبه دوم جذب تسهیلات ارزان 
قیمت اشتغال زایی کشور را کسب کرد

یزد- صادقی مقدم-  مدیر کل امور اقتصادی 
و دارایی یزد با اشاره به تلاش استان برای جذب 
تسهیلات ارزان قیمت حمایت از تولید و اشتغال 
گفت: یزد امسال در این زمینه )تبصره ۱۸ قانون 

بودجه( رتبه دوم کشور را کسب کرد.
 محمد دهقان منشادی در نشست مشترک با 
استاندار یزد افزود: سهم استان در سال گذشته 
هفت هزار و ۵۷۷ میلیارد ریال بود که میزان ۱۱ 
هزار و ۱۰۳ میلیارد ریال حدود ۴۷ درصد بیشتر 

از سهمیه جذب شد.
در  کشور  در  استان  اول  رتبه  کسب  از  وی 
ای  های سرمایه  دارایی  تملک  اعتبارات  جذب 
و  داد  خبر  اسلامی  خزانه  اسناد  بر  مشتمل 
گفت: یزد در تحقق درآمدهای عمومی استان، 
بدهی و مطالبات دستگاه های اجرایی و همچنین 
مدیریت اموال منقول و غیر منقول و صورت 
های مالی دستگاه های اجرایی، از شرایط قابل 

قبولی برخوردار است.
 مدیر کل امور اقتصادی و دارایی یزد افزود: 
علاوه بر کسب رتبه برتر اداره کل امور اقتصادی 
و دارایی استان در جشنواره شهید رجایی وزارت 
»رسیدگی  بخش  در  مجموعه  این  اقتصاد، 
و  اجرایی«  های  دستگاه  مالی  صورت های  به 
»کاهش زمان دادرسی مالیاتی و تعیین تکلیف 
شکایت های مالیاتی« نیز حائز رتبه برتر کشوری 

شده است.
یزد  استان  دارایی  و  اقتصادی  امور  مدیرکل 
از رتبه برتر استان یزد در تدوین فرصت های 
سرمایه گذاری استاندارد خبرداد و اضافه کرد: با 
حمایت استاندار یزد بحث تاسیس شرکت تامین 

سرمایه در استان نیز در حال پیگیری است.
استاندار یزد هم با تاکید بر لزوم برنامه ریزی 
امور  در  اداری  بروکراسی  حذف  جهت 
برسیم  نقطه ای  به  باید  گفت:  سرمایه گذاران، 
و صدور مجوز  یابی  مکان  تکلیف،  تعیین  که 
فرصت های سرمایه گذاری استان در سریع ترین 
تسهیل  صورت  در  و  شود  انجام  ممکن  زمان 
روند اداری بسیاری از این سرمایه گذاران آماده 

فعالیت در استان خواهند بود.
مهران فاطمی ادامه عملکرد اداره کل اقتصاد 
و دارایی استان در حوزه های مختلف را مطلوب 
ارزیابی کرد و گفت: امیدواریم به نقطه ای برسیم 
که پس از تعیین تکلیف و مکان یابی فرصت های 
در  مربوطه  مجوزهای  استان،  سرمایه گذاری 
کمترین زمان ممکن صادر و در یک بسته بندی 

مشخص ارائه شود.
و  چالش ها  کرد:  خاطرنشان  یزد  استاندار 
مشکلات موجود در حوزه بیمه ها و بانک های 
بانک ها  هماهنگی  شورای  در  نیز  یزد  استان 
پیگیری            و  مطرح  بیمه ها  هماهنگی  شورای  و 

خواهد شد. 
در این نشست آخرین وضعیت "مولد سازی 
سرمایه  کیف  تدوین   " دولت"،  های  دارایی 
گذاری استان"، "جلب و جذب سرمایه گذاری 
خارجی در استان" و "تحقق درآمدهای عمومی 

استان تشریح شد.

شرکت گازاستان گلستان میزبان 
عزاداران حسینی در محل یادمان 
شهید گمنام سایت ادارات استان بود

با پنجمین روز ماه محرم ، شرکت  همزمان 
گازاستان گلستان میزبان مراسم متمرکز عزاداری 
ایام شهادت سید و سالار شهیدان حضرت ابا 

عبدا... الحسین )ع( و یاران باوفایش بود.
استان  گاز  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
گلستان ،مراسم سوگواری ایام شهادت ابا عبدا... 
الحسین )ع( و یاران با وفایش که در دهه اول 
استانداری  هماهنگی  با  روزه  همه  محرم  ماه 
وحوزه مقاومت شهید بهشتی بسیج ادارات کل 
با حضورمسئولین  باشکوهی  به صورت  استان 
ارشد استان و مدیران و کارکنان دستگاه های 
اداری درمحل یادمان شهید گمنام سایت اداری 
در  گلستان  گازاستان  شرکت  گردد،  برگزارمی 
پنجمین روز این ایام معنوی  میزبان برگزاری این 

محفل روحانی بود.
دراین مراسم پس از ذکر فاتحه و ابراز ارادت 
عزاداران حسینی به شهید آرمیده دراین مکان با 
فضیلت ، شریفی مداح و ذاکر اهل بیت عصمت 
و طهارت به اجرای برنامه های معنوی قرائت 
نوحه  و  سرایی  مرثیه   ، عاشورا  پرفیض  دعای 

خوانی پرداختند .
والمسلمین  الاسلام  حجت  نیز  ادامه  در 
رمضانی روحانی شرکت گاز،  پیرامون حماسه 
عاشورا ، اهداف قیام امام حسین )ع( ، کرامات  
سالارشهیدان ، اشاعه فرهنگ عاشورایی و زنده 

نگهداشتن آن ، مطالبی را عنوان نمودند.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خوزستان:

غفلت از فضای مجازی خانواده های 
زیادی را در دام اعتیاد گرفتار می کند

جلسه کمیته فضای مجازی شورای مبارزه با 
مواد مخدر استان خوزستان در اداره کل فرهنگ 

و ارشاد خوزستان برگزار شد.
مبارزه  هماهنگی  شورای  دبیر  نجاتی،  رضا 
از  یکی  کرد:  اظهار  خوزستان،  مخدر  مواد  با 
ترفندهای دشمن برای تحقق این هدف شوم، 
فعالیت تبلیغاتی گسترده از طریق فضای مجازی 

برای آلوده کردن جوانان به مواد مخدر است.
فضای  عظیم  های  ظرفیت  به  اشاره  با  وی 
مجازی ، اظهار داشت: دشمنان از این ظرفیت 
متناسب با امیال خود برای جریان سازی و شکل 
دهی به شخصیت و هویت افراد به ویژه جوانان 
ضمن  باید  که  کنند  می  استفاده  نوجوانان  و 
هوشیاری و داشتن ابتکار عمل و ارایه برنامه های 
متنوع و جذاب، مانع تلاش آنها شده و جوانان 
و خانواده ها را نسبت به این بلای خانمان سوز 
آگاه کنیم. دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد 
مخدر خوزستان در ادامه به درآمد و گردش مالی 
سالیانه مواد مخدر در دنیا اشاره کرد و گفت: 
بیش از یک هزار و ۲۰۰ نوع روان گردان جدید 
در بازار موارد مخدر عرضه شده و به راحتی نیز 
در دسترس همگان قرار دارد و به همین دلیل 
بسیاری از افراد به دلیل عدم آگاهی گرفتار آن 
ماه  فرارسیدن  به  ادامه  در  نجاتی  شوند.  می 
برای  هیات ها  ظرفیت  از  بهر ه مندی  و  محرم 
مبارزه با موادمخدر اشاره کرد و افزود: پیشگیری 
از اعتیاد و تبیین مشکلات و مصایب گسترده آن 
به نوعی امر به معروف و نهی از منکر است که 

باید جدی گرفته شود.
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان نیز 
دراین جلسه با اشاره به اهمیت فضای مجازی 
در دنیای امروز، گفت: فضای مجازی بخشی از 
زندگی همه انسان ها شده است و تاثیر آن بر 

اقشار مختلف جامعه بر کسی پوشیده نیست.
حجت الاسلام و المسلمین رضا کلاه کج اظهار 
کرد: در سال های اخیر بخش زیادی از مشاغل 
در این بستر فعالیت می کنند و به همین دلیل 
ارتباطات و تجارت خیل عظیمی از جمعیت دنیا 

از طریق همین فضا برقرار و انجام می شود.
وی با اشاره به تبلیغات سوء مرتبط با عرضه 
دام  در  جوانان  کردن  گرفتار  برای  موادمخدر 
اعتیاد، گفت: غفلت از این فضا موجب می شود 
تا خانواده های بسیاری گرفتار مشکلات آن شوند. 
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان نگاه 
به اعتیاد را متفاوت از دهه های قبل دانست و 
از  امروزه شاهدیم که حتی بخشی  ادامه داد: 
افراد تحصیل کرده به مصرف موادمخدر گرایش 
و  تاثیر فضای مجازی  پیدا کرده اند زیرا تحت 

تبلیغات منفی آن قرار دارند.

 استان بوشهر در صدر ساخت 
واحدهای مسکونی در نهضت ملی 

مسکن است
و حقوق  بازرسی، مدیریت عملکرد  مدیرکل 
به  اشاره  با  شهرسازی  و  راه  وزارت  شهروندان 
بررسی روند اجرا طرح های نهضت ملی مسکن 
در استان بوشهر اظهار داشت: ساخت مسکن 
در استان بوشهر روند مطلوبی دارد امید می رود 
بر اساس زمان تعیین شده این روند تسریع یابد.
به گزارش اداره ارتباطات و اطلاع رسانی راه و 
شهرسازی استان بوشهر حسین مذنب مدیرکل 
بازرسی، مدیریت عملکرد و حقوق شهروندان 
امروز  ظهر  از  بعد  شهرسازی  و  راه  وزارت 
بوشهر  شهرسازی  و  راه  خبرنگار  با  گفتگو  در 
ساخت  جدول  صدر  در  بوشهر  گفت: استان 
مسکن  ملی  نهضت  در  مسکونی  واحدهای 
است و در هفته دولت شش هزار قطعه زمین 
برای ساخت مسکن به متقاضیان در شهرها و 

روستاهای استان بوشهر واگذار می شود.
مذنب  با بیان اینکه زمین مورد نیاز ساخت 
مسکن در استان تأمین شده است گفت: تلاش 
واحدهای  زمانبندی  برنامه  اساس  بر  می شود 

مسکونی ساخته و تحویل متقاضیان شود.
وی اضافه کرد: همه مشکلات پس از بررسی 
در جلسه شورای مسکن استان مطرح و برای رفع 

آنها تصمیم گیری شد.

عنایت رضایی پور در نشست کمیته برنامه ریزی 
آستارا اظهار کرد: همه تلاش دولت در این است که 
پروژه های نیمه تمام به پایان برسد و از آغاز پروژه های 
جدید خودداری نماید. فرماندار آستارا با بیان اینکه 
اعتبارهای شهرستانی با توجه به شاخص جمعیت و 
گستره سرزمینی کم است، افزود: باید پیگیری های 
لازم انجام شود تا با توجه به شرایط منطقه اعتبارها 
داشته  گذشته  سال  به  نسبت  توجهی  قابل  رشد 
باشد.  وی با اشاره به اینکه اعتبار سال گذشته و 
امسال به طور تقریبی نزدیک به هم است، گفت: 
اعتبار شهرستانی سال گذشته ۵۱۰ میلیارد ریال بود 
که امسال ۵۴۰ میلیارد ریال شده و با این وجود کارها 

در حال انجام است.
اختصاص اعتبار عمرانی حدود ۸۰۰ میلیارد ریال 

توسط دولت
اختصاص  عمرانی  اعتبار  داد:  ادامه  پور  رضایی 
یافته دولت برای شهرستان آستارا حدود ۸۰۰ میلیارد 
ریال بود که با توجه به تلاش های نماینده آستارا در 
مجلس و پیگیری هایی که در سطح شهر و روستاها 
تا  می گرفت  قرار  اختیارش  در  اعتباری  باید  دارند 
بتواند اقداماتی را انجام دهد و از این رو ۲۵۰ میلیارد 

ریال اعتبار در اختیار نماینده قرار داده شده است.
وی افزود: در این حوزه ۹ پروژه وجود دارد که شامل 
آسفالت و بهسازی معابر شهر آستارا، آسفالت خلف 
محله لوندویل، توسعه اورژانس بیمارستان شهید 
بهشتی، بهسازی سالن ورزشی شهید مرحبا و سپاه، 
احداث یک دهنه پل در روستای بیجاربین، توسعه 
زمین ورزشی روستای ویرمونی، تأمین آب آشامیدنی 
و  تجهیزات  تکمیل  و  تأمین  و  عباس آباد  روستای 
با  که  روستای کانرود است  شرب  آب  تأسیسات 

تخصیص اعتبارها کارهای آنها انجام خواهد شد.
فرماندار آستارا با اشاره به اینکه کارهای ۱۳ پروژه 
نیز از محل اعتبارهای سفر رئیس جمهور با پیشرفت 
فیزیکی ۱۰ تا ۹۰ درصد در حال انجام است، گفت: 
از جمله آنها می توان به ساخت و تکمیل ساختمان 
محیط بانی آستارا، ایستگاه پرقدرت تلویزیونی، جاده 
راه آهن  تکمیل  آستارا-تالش،  بزرگراه  رشت-آستارا، 
تکمیل  آستارا،  اجتماعات  سالن  تکمیل  آستارا، 
هوشمندسازی  حیران،  مرزی  گروهان  ساختمان 
و انسداد فیزیکی مرز، تکمیل خط لوله گاز رشت-
چای،  آستارا  مرزی  رودخانه  ساماندهی  چلوند، 
تکمیل پروژه فاضلاب آستارا، تکمیل سد لاستیکی و 

استخر ورزشی بانوان آستارا اشاره کرد.
وی همچنین به اعتبار حدود چهار هزار و ۳۹۰ 

میلیارد ریالی از محل سفر رئیس جمهور اشاره کرد و 
افزود: نزدیک به چهار هزار میلیارد ریال تعهد وزارت 
نفت و پنج هزار میلیارد ریال نیز تسهیلات بانکی 
در  آستارا  شهرستان  اعتبارهای  مجموع  که  است 
حوزه شهرستانی، استان، ملی و سفر رئیس جمهور 
در سال ۱۴۰۲ به ۱۴ هزار و ۱۸۰ میلیارد ریال می رسد.

رضایی پور مجموع اعتبارهای اختصاص یافته به 
شهرستان آستارا در سال جاری را ۵۴۰ میلیارد ریال 
در مجموع برای ۹۶ پروژه در سطح شهرستان عنوان 
کرد و ادامه داد: ۲۵۰ میلیارد ریال برای ۹ پروژه در 
اختیار نماینده و ۱۳ هزار و ۳۹۰ میلیارد ریال برای ۱۳ 

پروژه سفر رئیس جمهور است.
افتتاح بزرگراه آستارا- آستارا تا شش ماه آینده

در  بین المللی نیز  پروژه های  داد:  ادامه  وی 

پروژه ها پل مرزی  از جمله  دارد،  اینها وجود  کنار 
اتومبیل رو جدید که قرار بود ۱۸ ماهه انجام شود اما 
۱۲ ماهه اجرا شد، بزرگراه آستارا-آستارا که مسیری 
ریال  میلیارد   ۱۸۰ و  هزار  سه  و  است  ترانزیتی 
تخصیص پیدا کرده و امید می رود تا ۶ ماه آینده به 

بهره برداری برسد.
فرماندار آستارا به پروژه راه آهن آستارا اشاره کرد 
و گفت: کشور جمهوری آذربایجان برای اجرای این 
پروژه نزدیک ۶۰ میلیون یورو تعهد داشته و تا کنون 
برای  و  است  کرده  هزینه  یورو  میلیون  حدود ۳۸ 
تأسیسات جدیدی  تکمیل آن درخواست شده که 
به پروژه اضافه شود. وی افزود: پل فلزی قدیمی 
که حدود ۸۰ سال قدمت دارد و ارتباط بین آستارا 
در ایران و آستارا در جمهوری آذربایجان را تسهیل 

این مسیر  از  ارتباطات تجاری  می کند و بیشترین 
است و از این رو ۱۹۰ میلیارد ریال برای بهسازی و 

بازسازی آن تخصیص پیدا کرد.
رضایی پور با بیان اینکه آستارا شرایط خاصی دارد 
و نگاه این است که باید اعتبار بیشتری به حوزه آب 
و  آب شرب  کیفیت  بهبود  راستای  در  فاضلاب  و 
مدیریت فاضلاب شهری تخصیص پیدا کند افزود: 
سال های پیش اعتبار آبفا آستارا حدود ۲۰۰ تا ۳۰۰ 
اعتبار  محل  از  گذشته  که سال  بود  ریال  میلیارد 
سفر رئیس جمهور بیش از ۲ هزار و ۶۵۰ میلیارد 
ریال تخصیص گرفت و کار در حال انجام است و 
پیگیری های لازم انجام می گیرد اما مسئولان آب و 
فاضلاب باید تلاش خود را بیشتر کنند تا هر چه 

سریع تر پروژه ها آماده افتتاح شوند.

فرماندار آستارا خبر داد

وژه در آستارا اختصاص ۵۴۰ میلیارد ریال اعتبار برای اجرای ۹۶ پر
فرماندار آستارا بر اتمام پروژه های نیمه تمام در این شهرستان تاکید کرد و گفت: ۵۴۰ میلیارد ریال اعتبار در سال جاری برای اجرای ۹۶ پروژه 

اختصاص یافته است.

بزرگراه 
آستارا-آستارا 

که مسیری 
ترانزیتی است 

و سه هزار و 
1۸0 میلیارد 

ریال تخصیص 
پیدا کرده و 

امید می رود تا 
۶ ماه آینده به 

بهره برداری 
برسد

مدیرعامل آب و فاضلاب آذربایجان شرقی:
۳۷ روستای اهر از نعمت آب شرب بهره مند شدند

از  شرقی  آذربایجان  فاضلاب  و  آب  مدیرعامل  فلاح:   - شرقی  آذربایجان 
پیشرفت ۹۹ درصدی مجتمع آبرسانی یخفروزان شهرستان اهر خبر داد 
و گفت: با بهره برداری از طرح یاد شده ۳۷ روستای این شهرستان از 
آب شرب بهداشتی بهره مند می شوند. محمد خانی اظهار کرد: این 
مجتمع شامل ۵۸ باب مخزن با حجم ۱۱ هزار و ۷۰۰ مترمکعب، ۲۰ 
باب دستگاه پمپاژ با ظرفیت ۳۷ لیتر برثانیه، ۱۱۴ کیلومتر خط انتقال 
و ۵۸ کیلومتر شبکه توزیع آب است و برای آن ۲۶۰ میلیارد ریال هزینه 
شده است. وی خاطرنشان کرد: با افتتاح این مجتمع آبرسانی ۳۷ روستا 
با ۲ هزار و ۸۸ خانوار شامل هفت هزار و ۲۴ نفر در این روستاها از آب 
سالم آشامیدنی بهره مند می شوند. وی افزود: همچنین از محل منابع آبی 
مجتمع یخفروزان و با اجرای هشت کیلومتر خط انتقال، ۲ باب مخزن ۲۰۰ متر مکعبی و یک باب دستگاه 
پمپاژ با ظرفیت ۲۰ لیتر بر ثانیه، مشکل کمی و کیفی مجتمع چوبقشلاقی شهرستان اهر که شامل ۳۰ 
روستا، یک هزار و ۲۱۸ خانوار و چهار هزار و ۱۰۰ نفر رفع خواهد شد. خانی به طرح آبرسانی به روستاهای 
محروم و کم برخوردار استان در قالب فاز یک جهاد آبرسانی با مشارکت قرارگاه امام حسن مجتبی)ع( 
اشاره کرد و گفت: با اتمام فاز نخست این طرح، ۱۷۸ روستا از آب پایدار و با کیفیت مناسب برخوردار 
خواهند شد. مدیرعامل آب و فاضلاب آذربایجان شرقی ادامه داد: در فاز ۲ جهاد آبرسانی نیز آب پایدار 
۲۳۳ روستای تامین می شود و عملیات اجرایی این فاز به زودی آغاز می شود. وی افزود: برای فاز یک 
پروژه جهاد آبرسانی ۲۵۰۰ میلیارد ریال هزینه شده و در چهار شهرستان خداآفرین، کلیبر، هشترود و 
ورزقان در حال اجراست که ۸۳ درصد پیشرفت دارد که این میزان پیشرفت از میانگین کشوری بالاتر 
است. خانی تصریح کرد: فاز ۲ پروژه جهاد آبرسانی نیز با ۱۳ هزار میلیارد ریال و برای آبرسانی به ۲۳۳ 

روستا در ۲۱ شهرستان استان طی هفته های آینده به مرحله اجرا خواهد رسید. 

رییس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر کرج :
ایستگاه متروی رجایی شهر در شهریورماه به بهره برداری می رسد

رییس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر کرج از افتتاح و 
بهره برداری ایستگاه رجایی شهر در شهریورماه خبر داد.

نقل شورای  و  و حمل  عمران  کمیسیون  رییس  رحیمی  علیرضا 
با حضور  که  قطار شهری  کارگروه  در جلسه  کرج  اسلامی شهر 
اعضای محترم این کارگروه،ناظرین،مشاورین و همچنین شهردار 
محترم برگزار شد از افتتاح و راه اندازی ایستگاه رجایی شهر خبر 
داد و اظهار داشت:ایستگاه رجایی شهرواقع در خط ۲قطارشهری 
کرج به مساحت حدود۱۵۳۰۰ متر مربع،ورودی شمالی این ایستگاه 
ضلع شمال غربی تقاطع بلوار آزادی و بلوار شهید بهشتی و همچنین به 
عنوان ایستگاه دو طرفه تبادلی  است. رییس کمیسیون عمران و حمل و نقل 
از ایستگاه رجایی شهر به عنوان ایستگاه مسافرگیری یاد کرد و اظهار داشت: تا به امروز با هزینه کرد 
حدود ۱۰۰ میلیارد تومان و پیشرفت  فیزیکی حدود ۹۲درصد می باشد . رحیمی بیان کرد:راه اندازی 
ایستگاه رجایی شهر در اولویت های اول راه اندازی خط ۲قطارشهری کرج می باشد که بعد از افتتاح و 
بهره برداری ایستگاه های آیت الله طالقانی و ۴۵متری گلشهر که در اسفندماه سال ۱۴۰۱به بهره برداری 
رسید تکمیل این ایستگاه در دستور کار سازمان حمل و نقل ریلی قرار گرفت که به مرحله بهره برداری 
نزدیک شده است. نایب رییس کمیسیون تلفیق شورای شهر از پیشرفت فیزیکی ۵۰درصدی ایستگاه 
Q)شهید سلطانی(سخن گفت و افزود:راه اندازی ایستگاه شهید سلطانی با توجه به سیاست کلان در 
شورای ششم مسیر چهارراه طالقانی تا میدان شهید سلطانی در اولویت دوم راه اندازی قرار دارد که با 
آغاز این دوره استارت عملیات حفاری و خاکبرداری این ایستگاه با توجه به اهمیت موضوع که به خط 
۵متروی تهران اتصال پیدا کند آغاز شد و تا به امروز به پیشرفت حدود ۵۰درصدی رسیده که با روند 

تزریق جریان نقدینگی مطلوب امیدواریم که تا پایان سال جاری به بهره برداری برسد.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز عنوان کرد
پودمان صنعت برق؛ ضرورت نظام آموزشی کشور

تبریز گفت:  برق  نیروی  توزیع  - فلاح: مدیرعامل شرکت  آذربایجان شرقی 
برگزاری دوره های پودمانی برای دانش آموزان، دانشجویان و عموم مردم در 
راستای دانش افزایی و آگاه سازی از صعوبت تولید، انتقال و توزیع این 
سرمایه ارزشمند از ضروریات جامعه کنونی است. عباس حسامی با 
بیان اینکه صنعت برق یکی از زیر ساخت های حیاتی و بنیادین به شمار 
رفته و نقش مهمی در توسعه صنعتی و اقتصادی کشور دارد، اظهار 
کرد: انرژی برق ضمن اینکه موجب رشد کیفی زندگی مردم می شود، 
رابطه مستقیمی با توسعه پایدار، رونق و جهش بخش تولید در جوامع 
مختلف دارد. وی افزود: متأسفانه در سال های اخیر با افزایش مشترکین 
خانگی و صنعتی و افزایش تقاضای برق، این صنعت با ناترازی هایی مواجه شده 
است. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز اضافه کرد: البته این ناترازی ها تنها به دلیل افزایش تقاضا 
نبوده؛ بلکه مهم ترین علت، رفتار مصرفی نادرست از سوی مشترکان و نبود آموزش صحیح است. وی با بیان 
اینکه الگوی مصرف نادرست در آینده جامعه را با مشکلات جدی مواجه خواهد کرد، خاطرنشان کرد: حفظ 
انرژی و منابع طبیعی و انتقال آن به نسل های آینده از موارد مهم و وظیفه نسل حاضر است. حسامی ادامه 
داد: با پیشرفت علم و فناوری، زندگی افراد جامعه هم دچار تغییرات عمده ای شده و نهادینه کردن فرهنگ 
مدیریت مصرف و مصرف بهینه برق جزو الزامات مدیریت و کنترل این مسئله است. وی با تأکید بر اینکه 
نظام آموزش عالی نقش اساسی در فرهنگ سازی دارد و باید مورد توجه قرار گیرد، اضافه کرد: با توجه  به این 
موضوع می توان از ظرفیت های آموزش  و پرورش برای فرهنگ سازی و آمادگی ساختار ذهنی دانش آموزان 
برای فهم درست تری از صنعت برق استفاده کرد. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز اضافه کرد: 
می توان با برگزاری دوره های پودمانی برای دانش آموزان، دانشجویان و عموم مردم به منظور دانش افزایی و 

آگاه سازی از صعوبت تولید، انتقال و توزیع این سرمایه ارزشمند بهره مند شد.

استاندار اصفهان:

دولتی  مدارس  در  آموزش  کیفیت  گفت:  اصفهان  استاندار   
تقویت شود.  سید رضا مرتضوی در یکصد و هفتادمین جلسه 
شورای آموزش و پرورش استان اصفهان ضمن تسلیت ایام ماه 
محرم، در خصوص دستور جلسه نخست نشست که به بررسی 
کودکستان های استان اختصاص یافت، اظهار داشت: به عقیده ما 
آموزش های پیش دبستانی باید به صورت رایگان در اختیار کودکان 
پرورش  و  آموزش  وزارت  در  این موضوع  بگیرد  قرار  و خانواده ها 
مغفول مانده، از این رو پیشنهاد این موضوع از استان به سطح 

ملی منعکس شود.
وی ادامه داد: در خصوص آموزش به ویژه آموزش پیش دبستانی 
مطلوب است مهارت آموزی را در دوره های رسمی متمرکز شویم و 

برنامه مشخصی در این خصوص داشته باشیم.
استاندار اصفهان تصریح کرد: آموزش های غیررسمی و غیردولتی 
نباید تقویت شوند زیرا میزان بهره مندی خانواده ها از آموزش های 

غیردولتی متفاوت است و باعث تبعیض میان کودکان می شود.
وی با تأکید بر تبیین برنامه منظم در آموزش و مهارت آموزی 

دانش آموزان در طول سال تحصیلی، گفت: در نظام تعلیم و تربیت 
نباید کم کاری شود؛ بایستی محتوای مناسب و کافی برای دانش 
آموزان در طول سال تحصیلی در نظر گرفته و اوقات دانش آموز به 

بهترین نحو سپری شود.
استاندار اصفهان در خصوص توسعه هنرستان کشاورزی ۲۲ 
بهمن منطقه زواره، نیز بیان کرد: جوان سازی بخش کشاورزی و 
دام و طیور در اکثر کشورهای دنیا به عنوان یک موضوع مهم مطرح 
می شود. مرتضوی ادامه داد: این موضوع در کشور ما نیز حائز 
اهمیت است از این رو توسعه هنرستان های کشاورزی به عنوان 
یک اصل مهم دنبال می شود زیرا مبحث کشاورزی به امنیت غذایی 

مردم گره خورده است و باید به صورت جدی به آن ورود کرد.
وی به اداره کل جهاد کشاورزی استان توصیه کرد به صورت جدی 
مشکلات و چالش های این هنرستان را مرتفع کند و افزود: در این 
خصوص می توانیم با وارد کردن سرمایه گذار تمامی ظرفیت های این 

هنرستان را فعال و احیا کنیم.
استاندار اصفهان گفت: بازدیدی از محل هنرستان صورت بگیرد و 

مشاور برای آماده کردن طرح آموزشی_تولیدی این هنرستان در نظر 
گرفته شود؛ با در نظر گرفتن این مهم که طرح به نحوی تدوین شود 

تا آرزوی هر دانش آموزی حضور در این هنرستان باشد.
فعال  مجموعه  این  ظرفیت های  همه  اگر  داد:  ادامه  مرتضوی 
شود صدها دانش آموز می توانند در این هنرستان تحصیل کنند. 
این فرصت مناسبی برای استان خواهد بود و می توان این طرح را 
به سرمایه گذاران نیز معرفی کرد. در خصوص کمبود مدرسه در 
منطقه ۱۴ شهر اصفهان، نیز استاندار اصفهان دستور داد زمین 
مورد نیاز جهت ساخت مدرسه به معاونت هماهنگی امور عمرانی 
و  راه  کل  اداره  و  معاونت  این  توسط  تا  شود  معرفی  استانداری 
شهرسازی موارد بررسی و با تبادل نظر زمین مورد نیاز تأمین شود.

ضرورت توجه ویژه به مقطع پیش دبستانی
اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون  جان نثاری  محمدرضا 
ماه  ایام  تسلیت  این نشست ضمن  در  نیز  اصفهان  استانداری 
وضعیت  بررسی  به  که  اول  جلسه  دستور  خصوص  در  محرم 
کودکستان های استان اختصاص یافت، گفت: یکی از مهم ترین 
مقاطع تحصیلی که شخصیت فرد را شکل می دهد مقطع پیش 
دبستانی است. وی ادامه داد: اهمیت این مقطع از سایر مقاطع 
این  ایرادات ماهیتی و موضوعی در خصوص  البته  بیشتر است 

مقطع وجود دارد.
استانداری اصفهان گفت:  اجتماعی  و  امنیتی  معاون سیاسی 
نخستین ایراد این است دولت تعهدی نسبت به این مقطع بسیار 
حساس ندارد از این رو در استان وظیفه داریم ایرادات این حوزه را 

به سطح ملی منعکس کنیم تا پیش دبستانی ها دولتی شوند.
جان نثاری افزود: در سال های گذشته مراکز پیش دبستانی بی رویه 
رشد کرده و باعث مسائل مختلف شده اند در صورتی که وزارت آموزش 
 و پرورش باید اینگونه مراکز را به صورت حقیقی زیر چتر خود بیاورد.
وی خاطرنشان کرد: بایستی مراکز پیش دبستانی استان پایش 
شوند پایشی که اطمینان آور باشند و مراکز غیرقانونی تعطیل شوند.

استانداری اصفهان گفت:  اجتماعی  و  امنیتی  معاون سیاسی 
صداوسیما نیز به صورت شفاف در خصوص اثرات سو مراکز پیش 
دبستانی غیرقانونی برنامه سازی کند و در سایت آموزش و پرورش 

استان مراکز پیش دبستانی مجاز بارگذاری شوند.
وی متذکر شد: سرفصل آموزش های مهدکودک بایستی استانی 
حل شود از طرفی ضروری است وزارت آموزش و پرورش نگاه ویژه و 

دقیقی به این مقطع داشته باشد.

کیفیت آموزش در مدارس دولتی تقویت شود


